

YUKON

CANADA

ORDER-IN-COUNCIL 2017/109

CORONERS ACT

Pursuant to subsection 1(1) of the *Coroners Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Bruce Sundbo is appointed as a coroner for Yukon.

2 The appointment of Michelle Christensen-Toews as a coroner for Yukon made by Order-in-Council 2014/180 is revoked.

3 The appointment of Parry Cowan as a coroner for Yukon made by Order-in-Council 2005/02 is revoked.

4 The appointment of Samuel (Connor) Whitehouse as a coroner for Yukon made by Order-in-Council 2014/180 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon,
June 23 2017.

YUKON

CANADA

DÉCRET 2017/ 109

LOI SUR LES CORONERS

Le commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 1(1) de la *Loi sur les coroners*, décrète :

1 Bruce Sundbo est nommé coroner pour le Yukon.

2 La nomination de Michelle Christensen-Toews, à titre de coroner pour le Yukon, effectuée par le Décret 2014/180, est révoquée.

2 La nomination de Parry Cowan, à titre de coroner pour le Yukon, effectuée par le Décret 2005/02, est révoquée.

4 La nomination de Samuel (Connor) Whitehouse, à titre de coroner pour le Yukon, effectuée par le Décret 2014/180, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon,
le *23 Juin* 2017.



Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon